



# EAT & TRAVEL

LUXURY | GOURMET | LIFESTYLE



The  
cosy time  
begins ...

**BIG CHRISTMAS  
GIFT GUIDE**  
EXTRAORDINARY IDEAS  
FOR THE FEAST

**BEST LOCATIONS  
TO CELEBRATE**  
IN THE MOUNTAINS,  
CASTLE OR CITY

**DINING UNDER  
THE STARS**  
A NEW CULINARY  
HOTSPOT

# Every year...

Every year, the question arises: what do I give my loved ones for Christmas? We have some gift tips for you so that the pondering is over. There is something for everyone here, from the finest culinary delights for gourmets and fine beauty products to experience gifts.

Alle Jahre wieder stellt sich die Frage: Was schenke ich meinen Liebsten zu Weihnachten? Wir haben einige Geschenktipps für Sie zusammengestellt, somit hat das Grübeln ein Ende. Hier ist für jeden etwas dabei, von feinster Kulinistik für Gourmets über edle Beauty-Produkte bis hin zu Erlebnis-Geschenken.

# FRESH PRODUCTS

## FRESH PRODUCTS DIRECTLY FROM REGIONAL PRODUCERS

If you are looking for unusual culinary specialities for your loved ones under the Christmas tree this year, beyond Christmas goose, raclette, fondue and the like, then [Radimundi.de](#) is worth a look. Whether it's spicy Asian deer meatballs in coconut milk sauce in a jar, exotic smoothies with dates or a gourmet box with five exquisite types of cheese - BayWa AG's new digital farm shop marketplace has it all. The highlight: Radimundi relies exclusively on regional farm shops and producers, for example from Munich's Viktualienmarkt. This means that gift recipients are guaranteed to receive fresh, high-quality products directly from producers in their region. Ordering is very easy: choose your favourite products, put them in the shopping basket, pay online and get them delivered to your home free of charge the following day from Monday to Friday. The delivery area is currently limited to the city of Munich and the surrounding area, but the platform will be gradually expanded.

## FRISCHE PRODUKTE DIREKT VOM REGIONALEN ERZEUGER

Wer in diesem Jahr auf der Suche nach ausgefallenen kulinarischen Spezialitäten für die Liebsten unter dem Weihnachtsbaum ist, abseits von Weihnachtsgans, Raclette, Fondue und Co., für den lohnt sich ein Blick auf [radimundi.de](#). Ob würzige Asia-Hirschhackbällchen in Kokosmilchsoße im Glas, exotische Smoothies mit Datteln oder eine Gourmet-Box mit fünf exquisiten Käsesorten – all das bietet der neue digitale



Hofladen-Marktplatz der BayWa AG. Der Clou: Radimundi setzt ausschließlich auf regionale Hofläden und Produzenten, etwa vom Münchner Viktualienmarkt. So erhalten die Beschenkten garantiert frische und hochwertige Produkte direkt vom Erzeuger aus ihrer Region. Die Bestellung ist denkbar einfach: Lieblingsprodukte aussuchen, in den Warenkorb legen, online bezahlen und von Montag bis Freitag kostenlos am Folgetag nach Hause geliefert bekommen. Derzeit beschränkt sich das Liefergebiet noch auf das Stadtgebiet München und das Münchener Umland, die Plattform soll aber sukzessive weiter ausgebaut werden.

[radimundi.de](#)

## ADVERTORIAL

# NATURE LAB FROM WOWLABS



Especially in winter, it is important to provide our skin with an extra portion of moisture to protect it from dehydration. The three new "Radiate Hydra Levels" from WOWLABS replenish the skin's moisture stores and give it a fresh and radiant appearance. The special feature of the effective moisturiser, serum and eye cream is the innovative NATURE LAB principle from WOWLABS. The unique combination of a high-tech active ingredient and a particularly potent natural extract such as red algae, aloe vera and ginseng ensures fresh, healthy skin and provides an extra portion of moisture and radiance.

Gerade im Winter ist es wichtig, unsere Haut mit einer Extraportion Feuchtigkeit zu versorgen, um sie vor Austrocknung zu schützen. Die drei neuen „Radiate Hydra Levels“ von WOWLABS füllen die Feuchtigkeitsspeicher der Haut auf und schenken ein frisches und strahlendes Erscheinungsbild. Das Besondere an der wirksamen Feuchtigkeitscreme, dem Serum und der Augencreme ist das innovative NATURE-LAB-Prinzip von WOWLABS. Die einzigartige Kombination aus je einem Hightech-Wirkstoff und einem besonders potenteren, natürlichen Extrakt wie Rotalge, Aloe vera oder Ginseng sorgt für frische, gesunde Haut und schenkt eine Extraportion Feuchtigkeit und Strahlkraft.

[wowlabs.de](#)